



Newly Added 5 Business Banking Centres for MPF Appointment for "Employer Scheme Account Opening"

7 October 2022

To enhance customer experience, starting from 10 October 2022, 5 Business Banking Centres for MPF appointment service will be newly added for "Employer Scheme Account Opening".

You can make an online appointment effortlessly on the MPF e-Appointment service website[#] (URL: appointment.hangseng.com/mpf) with just few clicks, once the appointment is successfully reserved, you will receive the confirmation and reminder notifications through e-mail and/or SMS.

You can also contact Hang Seng MPF Direct on 2997 2838 for making appointment.

For the list of the 5 Business Banking Centres* for the appointment services of "Employer Scheme Account Opening", please refer to the table below:

Business Banking Centre	Address
Head Office Business Banking Centre	6/F, 83 Des Voeux Road Central, Central
Kwun Tong Business Banking	Unit 1901, 19/F, Crocodile Centre, 79 Hoi Yuen
Centre	Road, Kwun Tong
Sheung Shui Business Banking Centre	Units 1001 – 1005, Level 10, Landmark North, 39 Lung Sum Avenue, Sheung Shui
Tsim Sha Tsui Business	3/F, Hang Seng Tsim Sha Tsui Building, 18
Banking Centre	Carnarvon Road, Tsim Sha Tsui
Wai Chai Business Banking	19/F, Tai Tung Building, 8 Fleming Road, Wan
Centre	Chai

*6 MPF services are available for e-Appointment include: Tax Deductible Voluntary Contributions, Personal Account Consolidation, Employee Choice Arrangement, Flexi-Contributions, Employer Scheme Account Opening and Self-Employed Scheme Account Opening.

*No MPF Specialists will be stationed at the above Business Banking Centres. If you would like to meet MPF Specialists, please be reminded to make an appointment in advance.

For the full list of the locations for MPF Appointment, please click <u>here</u>. Should you have any queries, please contact Hang Seng MPF Direct on 2997 2838.

新增5間商務理財中心 提供辦理「僱主戶口開立」的預約服務

2022年10月7日

為提升客戶體驗,由2022年10月10日起,我們將新增5間商務理財中心提供辦理「**僱 主戶口開立」**的預約服務。

你可透過強積金網上預約服務的網頁(網址:appointment.hangseng.com/mpf)進行預約#,只需幾個步驟即可輕鬆完成。完成預約後系統會以電郵及/或短訊形式向你發送確認預約及預約提示通知,助你更輕鬆計劃行程。

你亦可透過恒生強積金專線2997 2838進行預約。

有關新增辦理「僱主戶口開立」服務的5間商務理財中心名單*,請參閱下表:

商務理財中心	地址
總行商務理財中心	中環德輔道中83號6樓
觀塘商務理財中心	觀塘開源道79號鱷魚恤中心19樓1901室
上水商務理財中心	新界上水龍琛路39號上水廣場10樓1001-1005室
尖沙咀商務理財中心	尖沙咀加拿芬道18號恒生尖沙咀大廈3樓
灣仔商務理財中心	灣仔菲林明道8號大同大廈19樓

#強積金網上預約服務提供**6**項強積金服務類別給客戶預約,包括:可扣稅自願性供款、個人賬戶整合、僱員自選安排、靈活供款、僱主戶口開立及自僱人士戶口開立。

*強積金服務專員不會駐守於上述商務理財中心。如欲與強積金服務專員會面,敬請先行預約。

可供預約服務的地點,請按<u>此</u>查閱完整名單。如有任何查詢,請致電恒生強積金專線2997 2838。